台大日本語文研究 第四十六期

編輯委員會



編輯委員 (依姓氏筆劃)

江 雯 薰 淡江大學日本語文學系教授

林 雪 星 東吳大學日本語文學系教授

林 慧 君 臺灣大學日本語文學系教授

曹 景 惠 臺灣大學日本語文學系副教授

黃翠娥 輔仁大學日本語文學系教授

劉 怡 伶 東吳大學日本語文學系教授

編輯小組

齋藤正志

總 編 輯 曹景惠 臺灣大學日本語文學系副教授

中國文化大學日本語文學系教授

執行編輯 王憶雲 臺灣大學日本語文學系副教授

助理編輯 曾寶儀 臺灣大學日本語文學系兼任講師

出版者 國立臺灣大學出版委員會

編 輯 者 國立臺灣大學台大日本語文研究編輯委員會

發 行 者 國立臺灣大學日本語文學系

地 址 10617台北市大安區羅斯福路四段一號

國立臺灣大學台大日本語文研究編輯委員會

電 話 886(2)-3366-2792 傳 真 886(2)-2362-1874

E - mail ntujpstudies@gmail.com

I S S N 1609-8978

中華民國一一二年十二月出版 版權所有 請勿翻印

NTU Studies in Japanese Language and Literature Vol.46 Dec. 2023

Editorial Board

CHIANG Wen-Shun Professor of the Department of Japanese, Tamkang University

HUANG, Tsui-O Professor of the Department of Japanese Language and

Culture, Fu Jen Catholic University

LIN, Hsueh-Hsing Professor of the Department of Japanese Language and

Culture, Soochow University

LIN, Hui-Chun Professor of the Department of Japanese Language and

Literature, National Taiwan University

LIU, Yi-Ling Professor of the Department of Japanese Language and

Culture, Soochow University

SAITO, Masashi Professor of the Department of Japanese Language and

Literature, Chinese Culture University

TSAU, Jing-Huei Associate Professor of the Department of Japanese Language

and Literature, National Taiwan University

Editor in Chief

TSAU, Jing-Huei Associate Professor of the Department of Japanese Language

and Literature, National Taiwan University

Copy Editor

WANG, Yiyun Associate Professor of the Department of Japanese Language

and Literature, National Taiwan University

Editor Assistant

TSENG, Pao-I Adjunct Lecturer of the Department of Japanese Language

and Literature, National Taiwan University

Publisher National Taiwan University Publications Committee

Published byThe Committee of NTU Studies in Japanese Language and

Literature

Distributed by Department of Japanese Language and Literature,

National Taiwan University

Address No.1, Section 4, Roosevelt Rd., Taipei, Taiwan, R.O.C.

106319

Telephone 886(2)3366-2792 **Fax** 886(2)2362-1874

E-mail ntujpstudies@gmail.com

ISSN 1609-8978

[©] All rights reserved. No part of this publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means without written permission form the publisher.